

Styremøte 7

Hovedstyre i Spanskrøret 2023

Dato: 27.04.23

Ordstyrer: Olav

Sted: Kontoret

Referent: Håkon

Tilstede: Alle

Fraværende: Ingen

Oppsummering

Vi brainstormer årets opptakstur, avvikvarsling må gjøres mer synlig, Hermann fikk ros for å fikse ny plakat, og vi stiller med styrelag på faddervolleyball

Runde rundt bordet

| Hvem | | Kommentar |
|---------|---|----------------|
| Olav | Bursdag, skole | 25 (gammel 😊) |
| Håkon | Var med å feira bursdag, jobba på kjemiløypa, lite skole | |
| Sten | Var ikke med å feira bursdag, jobba mye. Var på Delillos | |
| Hermann | 27 dager med eksamenslesing. Nei, 20 dager. Satser på ny start til uka. Hatt andre komitemøte | |
| Emma | Eksamenslesing, Portugal | |
| Thea | Eksamenslesing, Portugal, og feiret bursdagen til Olav | |
| Aurora | *Lang pause* Lab. Feira bursdag. Vil ikke si at ho var på samfundet på lørdag | |
| Isak | Stått på ski i Sunnmøre, tungt å komme igang med lesing | |
| Herdis | Var med å feira bursdag, jobba på kjemiløypa, begynt smått med eksamenslesing | |
| Mariken | Var med å feira bursdag, skal begynne å jobbe med eksamen | |

Ris/ros

| Hvem | R(i/o)ses for hva |
|----------------------------|------------------------------------|
| Alle | Alle på møte |
| Olav | Ros for å ordne inn/ut vors |
| Hermann | ROOOOOOS for ny plakat!!!! STENBRA |
| Alle minus Hermann og Sten | Ris for å ikke rose ny plakat |
| Redaksjonen og Aurora | Ros for å ha vunnet på Gullblekka |


Oppdatering rundt vervarbeid

| Hvem | | Kommentar |
|---------|--|--------------------------|
| Olav | LL-møte og NV-møte, k2k, litt "medarbeidersamtaler"... i dag hehe | |
| Håkon | Purret på studenterhytta, venter på spanskrør, sjekket mail, skrivd søndagsinnlegg | Skriv om frokost på kont |
| Sten | Lagt inn betalinger, og gitt tilbake penger osv. | |
| Hermann | Har traktet kaffe, gått med pant på lageret, rydda litt, smilt litt og spilt en del kort. Har hatt komitemøte og vasket NV-kjøkkenet for å unngå styret og kontkom. | |
| Emma | Komitemøte, planlagt quiz og hybridquiz. | |
| Thea | Oppdatert nettsiden, lagt til bedriftsside etc | |
| Aurora | Pirbadet m/redaksjonen (dritgøy), begynt på ny utgave av vitnemålet, gullblekka | |
| Isak | Gjennomført sunnmøreturen, fotballen ute oppe og går igjen. Luftet stemning for både nybegynnertur og amazing race, ingen ble. Gjort samordna rapportering til norges idrettsforbund | |

| | | |
|---------|--|--|
| Herdis | Arrangert Silent Disco(faktisk ikkje gått i minus!!!), Stipendpils og gratis kino. Fått positivt svar fra volvox om å gå vidare med ny plan for vårfest. | |
| Mariken | Hatt faddermøte, hatt spillkveld med komiteen (kos), vært på lokalt fadderseminar, fått innvilget støtte av FUL til turmat i fadderperioden, fått innvilget støtte av pedagogstudentene til fadder t-skjorter (ikke fått bestemt beløp, men mellom 5-6000), styrer fortsatt på med svar fra noen lokaler, sendt en del mails | |

Spanks

| Hvem | Grunnlag for spank | Tas den? |
|---------|---|----------|
| Isak | Ikke varsle fravær før møte | Ja |
| Emma | Ikke varsle fravær før møte | Ja |
| Thea | Ikke varsle fravær før møte | Ja |
| Aurora | Over 1 time forsent til innutfest | ja |
| Hermann | Over 1 time forsent til innutfest | Ja |
| Emma | Over 1 time forsent til innutfest | Ja |
| Sten | Over 1 time forsent til innutfest | Ja |
| Thea | Over 1 time forsent til innutfest | Ja |
| Sten | Ikke varsle fravær til bursdag/innutfest/cava | Ja |
| Emma | Ikke varsle fravær til bursdag/innutfest/cava | Trekkes |
| Olav | Feire bursdag på cava | Nei |

| | | |
|---------|---|---|
| Hermann | Dobbelspank for ikke å ha plakaten klar innen torsdag |  |
| Olav | Tiara på barmuda | Ja |

Styrets forslagskasse

| Hva | Hva har kommet inn? |
|-----|---------------------|
| | |
| | |

Saker

| | | |
|--|--|---------------------------------|
| Sak 1: Oppussing av kjøkkenet i NV-gangen | | Innmelder: Olav Tid: < 1 min |
| Bakgrunn | Vi har fått utsatt oppussingen av kjøkkenet til 30.05.2023. Da er det en drøy uke av eksamenstiden uten muligheter for bruk av kjøkken. | |
| Diskusjon | Bedre enn midt i eksamensperioden. Burde få et reservekjøkken Må informere om det | |
| Konklusjon | | |
| Handlingsplan | | |

| | | |
|-------------------------------------|--|--------------------------------|
| Sak 2: Opptakstur til høsten | | Innmelder: Olav Tid: 30 min |
| Bakgrunn | Det er fortsatt en stund igjen til opptaksturen, men det kan allerede nå være greit å diskutere hvordan vi vil gjøre det. I fjor gikk vi vekk fra tidligere års rammer, hva synes vi om det? Vil vi bygge videre på | |

| | |
|---------------|---|
| | det eller prøve noe annet? Hvilke aktiviteter kunne vært artige å ha? Hvem ønsker seg de ulike rollene osv... |
| Diskusjon | |
| Konklusjon | Alle tenker på hva de vil bidra med på Opptaket, spesielt opplegg for posten deres. Mye som har blitt pratet om og spikret, men tar siste planleggingen i august. |
| Handlingsplan | Alle tenker på hva de vil bidra med på Opptaket, spesielt opplegg for posten deres. |

| | | |
|--|--|-------------------------------|
| Sak 3: Gjøre avviksvarsling mer tilgjengelig, få den på nettsiden | | Innmelder: Olav Tid: 5 min |
| Bakgrunn | Vi bør ha avviksvarslingen lettere tilgjengelig.. | |
| Diskusjon | <p>Lite innsendinger på avviksvarslinga. Flere i styret som ikke visste om den fantes en gang. Kan det funke å ha den på bunnen av nettsida. Diskuteres om det bør være på forside, bunn eller på topp. Tar det videre i webkom så får vi til en løsning.</p> <p>Fins ingen plan for om avvik kommer inn. Burde ha noe klart, for når det kommer inn feks om noen i Styret. Bør tillitsvalgte ha tilgang isteden? Nei, de har mest med LUR å gjøre og trenger ikke ta imot avvik relatert til Spanskrøret.</p> <p>Eventuelt kun rektor og inspektør, slik at om det kommer inn på noen i Styret er det kun de som ser det. Kan legge inn muligheten for å kontakte enkelte i Styret.</p> <p>Sikre Siden - mange handlingsplaner for ulike hendelser.</p> | |
| Konklusjon | Webkom finner en løsning på det grafiske. Olav ser på konkrete handlingsplaner og avvikhåndtering, evt vedtekter | |
| Handlingsplan | Webkom finner en løsning på det grafiske. Olav ser på konkrete handlingsplaner og avvikhåndtering, evt vedtekter | |

| | | |
|---|--|-------------------------------|
| Sak 4: Forespørsel om å stille opp som case i emnet IØ1003 | | Innmelder: Olav Tid: 5 min |
| Bakgrunn | <p>Case-oppgave til IØ1003:</p> <p>Ola Edvin Vie (foreleser i IØ1003/4) ønsker gjerne 4/5 linjeforeninger til å stille som case i høstens IØ1003. Han ønsker alt fra de eldste "siv.ing" foreningene til mer nyoppstartede foreninger. Jeg tror det er en gyllen mulighet til å lære, og kanskje til og med utvikle sin egen forening.</p> <p>Er dette noe vi vil være med på?</p> | |
| Diskusjon | <p>Emne for sivingstudenter og realfagsstudenter på masternivå (erstatning for EiT)</p> <p>Hvordan organisere ledelse av friville organisasjoner.</p> <p>Intervjue 2-3 av oss, ca en time å sette av. De skal ha en presentasjon vi kan se. Kan være greit å få andre til å se hvordan vi gjør ting. Lurer nok på hvordan vi drifter, roller, opptak osv.</p> <p>Trekning, ikke sikkert at vi er med</p> | |

| | |
|---------------|-------------------------------------|
| Konklusjon | Ja vi er interessert |
| Handlingsplan | Olav sier at "Ja vi er interessert" |

| | | |
|--|---|----------------------------------|
| Sak 5: Grilling med NV-gangen 2.mai | | Innmelder: Olav Tid: 2 min |
| Bakgrunn | Det blir eksamensgrilling 2.mai i høyskoleparken forbeholdt at det er sol/overskyet. | |
| Diskusjon | På tirsdag, meldt stygt vær. Kan ikke flytte, blir det dårlig vær så blir det ikke noe. Ikke noe spesielt å gjøre, bare å se an om det blir noe og så eventuelt informere. KI1600 | |
| Konklusjon | Se det an, informere i linja om det skjer | |
| Handlingsplan | Se det an, informere i linja om det skjer | |

| | | |
|-------------------------------------|--|-------------------------------------|
| Sak 6: Styrelag i fadderuken | | Innmelder: Mariken Tid: 1 min |
| Bakgrunn | Kan styret stille med et styrelag på volleyballturneringen i fadderuka (tirsdag 15. august)? | |
| Diskusjon | J A | |
| Konklusjon | J A | |
| Handlingsplan | J A | |

| | | |
|-------------------------------------|--|-------------------------------------|
| Sak 7: Post på scavengerhunt | | Innmelder: Mariken Tid: 1 min |
| Bakgrunn | Kan styret ha en post på scavengerhunt (fadderperioden)? | |
| Diskusjon | Henteleken utenfor Nidaros. J A | |
| Konklusjon | J A | |

| | |
|---------------|-----|
| Handlingsplan | J A |
|---------------|-----|

| | | |
|-----------------------------------|--|--------------------------------|
| Sak 8: Ægir inn i kjellern | | Innmelder: Sten Tid: 10 min |
| Bakgrunn | De planlegger ekstraordinær generalforsamling (planlagt for 13. september) for å drøfte om Ægir skal inn i kjellern, hva føler vi? | |
| Diskusjon | Egentlig åpne for det, men skal ikke gå på bekostning av kjellerdrift som den er nå. Dialog med andre foreningene? Høre litt hva de andre tenker, vi har ikke en sterk mening om det. Stiller oss nøytrale | |
| Konklusjon | I utgangspunktet positive, avventer og hører med resten | |
| Handlingsplan | Håkon mailer litt og hører om møter / dialog | |

Eventuelt kommet opp under møtet

| Sak og/eller navn | Konklusjon (eventuelt opprette en saksrubrikk) |
|-------------------|--|
| Spanksoppdatering | 1. Sten 15, 2. Hermann 13, 3. Olav og Håkon 8, 5. Emma og Isak 7, 7. Thea og Aurora 6, 9. Herdis og Mariken 3. 76 totalt. |
| | |
| | |
| | |
| | |

Handlingsplan videre

| Saksnr. + Navn | Handlingsplan |
|---|---|
| Sak 2: Opptakstur | Alle tenker på hva de vil bidra med på Opptaket, spesielt opplegg for posten deres. Mye som har blitt pratet om og spikret, men tar siste planleggingen i august. |
| Sak 3: Gjøre avviksvarsling mer tilgjengelig, få den på nettsiden | Webkom finner en løsning på det grafiske. Olav ser på konkrete handlingsplaner og avvikshåndtering, evt vedtekter |
| Sak 4: Forespørsel om å stille opp som case i emnet IØ1003 | Olav sier at "Ja vi er interessert" |
| Sak 5: Grilling med NV-gangen 2.mai | Se det an, informere i linja om det skjer |
| 6,7 : Deltar vi på fadderuka? | J A (wooo) |
| Sak 8: Ægir inn i kjellern | Håkon mailer litt og hører om møter / dialog |

Møtekritikk

- NSTR